
ورزشی

جدایی حداقل ۴ بازیکن از یونایتد قبل از شروع فصل جدید

بررسی وضعیت چهار رشته در وزارت بهداشت برای آغاز به کار فعالیت شان

مجوز برگزاری لیگ برتر هندبال صادر شد

باشــگاه   - ورزشــي  گــروه 
منچستریونایتد قصد دارد چهار بازیکن 
تیبمش را قبل از شروع فصل جدید لیگ 

برتر به فروش برساند.
منچســتریونایتد قرار اســت این 
هفته مبلــغ ۴۰ میلیون پوند را برای دنی 
فن دبیک ســتاره آژاکس بپــردازد و به 
ایــن ترتیب اولین خرید تابســتانی تیم 
 اوله گنار سولسشــایر ستاره تیم آژاکس 

خواهد بود.
ایــن خبر برای چهــار بازیکن تیم 
یونایتد خبر خوبی نیســت چرا که باید 
این تیم را قبل از شروع فصل جدید لیگ 

برتر ترک کنند. 
آندریــاس پریرا که هم پســتی فن 
دبیک در تیم اســت اولین بازیکن است 
کــه باید از این تیم جدا شــود و احتمالا 

یک تیم لالیگایی مقصد بعدی او باشد.

همچنیــن یونایتــد قصــد دارد 
فیــل جونــز و کریــس اســمالینگ را 
نیــز در خــط دفاع به فروش رســاند و 
 از تراکــم نفــرات خود در این پســت 

بکاهد. 
اسمالینگ فصل قبل در تیم رم ایتالیا 
نمایش خوبی داشت و به تیم برگردانده 
شــد ولی به نظر می رسد باز هم در این 
فصل سولسشــایر روی او برای شروع 

فصل جدید حساب باز نکرده است.
علاوه بر این جســی لینــگارد نیز 
کــه فصل قبل نیز عملکــرد ضعیفی در 
تیم داشــته است جداشــده دیگری از 
یونایتــد اســت و مدیربرنامه های او در 
حــال مذاکــره با چند تیــم لیگ برتری 
اســت تا او نیز قبل از شروع فصل جدید 
 لیــگ برتــر انگلیس راهــی تیم جدید 

خود شود.

گروه ورزشــي -در پی اخذ مجوز 
برگزاری اردوهای ملی توسط فدراسیون 
هندبال ، برگزاری لیگ های برتر آقایان و 
بانوان با رعایت پروتکل های بهداشــتی 

بلامانع اعلام شد.
شــیوع ویروس کرونــا در چند ماه 
گذشــته باعث شــد همــه فعالیت های 
ورزشی با وقفه روبه رو و به غیر از فوتبال، 
برگزاری لیگ ســایر رشــته ها با مشکل 

جدی مواجه شود.
پس از تصمیم فدراســیون هندبال 
برای برگزاری لیــگ برتر آقایان و بانوان 
از مهر ماه سال جاری، پی گیری های لازم 
در این خصوص جهت کسب مجوز لازم 
از ستاد مقابله با کرونا در ورزش صورت 
گرفت و امروز از سوی فدراسیون پزشکی 

ورزشی، مجوز برگزاری لیگ برتر هندبال 
بــه صــورت متمرکز و بــا رعایت تمام 
دســتورالعمل های بهداشــتی صادر و به 

فدراسیون هندبال ابلاغ شد.
 علیرضا پاکدل، رئیس فدراســیون 
هندبال با اشــاره به ایــن مطلب و ابلاغ 

مجوز برگــزاری لیگ اظهار داشــت: با 
توجه به اینکه مشــخص نیست ویروس 
کرونا تا چه زمانی با ما همراه اســت و از 
آنجایی که معیشت بازیکنان و مربیان ما در 
خطر جدی قرار گرفته بود و همچنین برای 
انتخاب بازیکنان ملــی نیازمند برگزاری 
لیگ بودیم، خوشبختانه پیگیری ها جواب 
داد و پس از اخذ مجوز برگزاری اردوهای 
ملی موفق به اخــذ مجوز برگزاری لیگ 

برتر هم شدیم.
 پاکدل با تشکر از مسئولان وزارت 
بهداشــت گفــت: بیش از ۴ جلســه با 
مســئولان این وزارتخانه برگزار کردیم 
و پروتکل های تنظیم شــده فدراسیون ما 
برگرفتــه از پروتکل فدراســیون جهانی 

هندبال بوده و حتی کامل تر از آن است.

کاپیتان تیم ملی:

تیم  هاکی روی یخ رویایی دور از دسترس بود گروه ورزشــي -کاپیتــان 
ملــی اینلاین هاکی زنــان گفت: تمامی 
بازیکنان آرزو داشتند تا روزی روی یخ 
بازی کننــد. هرگز تصور نمی کردیم که 
این اتفاق برایمــان بیفتد و رویایی دور 

از دسترس بود.
»اعظــم ســنایی« اظهار داشــت:  
بازیکنانی که ساکن تهران هستند در سه 
ماه گذشــته و بعد از افتتاح پیست یخی 
هاکی، بــرای تمرین به اینجا آمده اند اما 
یک ســری در شهرســتان بودند و برای 
آنان حضور در این پیست مقدور نبود. 

برای نخستین بار است که انتخابی 

تیم ملی را در این پیست داشتیم.
کاپیتــان تیم ملی هاکی عنوان کرد: 
شــور و هیجان در بازیکنان زنده شــده 

است. 
برای تست انتخابی نزدیک به ۱۱۰ 
نفــر ثبت نام کردنــد. بیش از ۵۰ نفر در 
انتخابی شــرکت کردنــد و خیلی امید 
داریــم تا بتوانیم از این انتخابی بازیکنان 

خوب را پیدا کنیم. 
یکــی از اصلی ترین اهداف ما این 
اســت تا از تیم نونهالان شــروع کنیم و 

روی آنان ســرمایه گــذاری کنیم و به 
پیشرفت برسانیم.

وی یادآور شــد: اولین تجربه تیم 
ملی هاکی روی یخ در مســابقات کاپ 
آسیا در فیلیپین در اردیبهشت ماه خواهد 
بود و امیدوارم شروع خوبی داشته باشیم 
تا همه بدانند که تیم افتخارآفرینی هستیم 

و آینده خوبی در این رشته داریم. 
در اینلایــن موفقیت هــای خوبی 
داشــتیم و می توانیم به پیشرفت بیشتری 
برســیم امــا در هاکــی روی یخ هدف 

بزرگ تری برای رســیدن بــه موفقیت 
خواهیم داشت.  

ســنایی درخصوص ایفای نقش 
در فیلم »جایی برای فرشــته ها نیست«، 
گفت: مســتند درباره »تیم ملی دختران 
اســکیت هاکی« اســت و ما قبل از سال 
۹۸ مدال آســیایی کســب کرده بودیم 
اما در آن ســال که این مســتند ساخته 
می شــد بــا اینکه مدال برنــز را در کره 
جنوبی بدســت آوردیم اما برای ما رنگ 
 دیگری داشــت و باید بــا میزبان بازی 

می کردیم.  
ژاپن که هرگز در قهرمانی اینلاین 
هاکی آسیا شرکت نکرده بود در آن سال 
حضور یافت. همه این موارد کار را برای 
ما ســخت تر کرد امــا در کنار هم بازی 

خوبی ارایه کردیم.
وی ادامــه داد: ســام کلانتــری 
کارگــردان ایــن فیلــم در ســال ۹۵ 
فعالیت های تیــم را ارزیابی کرد و ایده 
ساخت مســتندی را از زنان ورزشکار 
داشت و در آن ســال مسابقات لغو شد 

اما وی در کنار تیم ماند تا سال ۹۸ که در 
مســابقات قهرمانی آسیا در کره جنوبی 
شــرکت کردیم و جزوی از خانواده ما 
شده بودند. وی تنها به دنبال فیلم برداری 
نبود و از هر جنبه ای به تیم کمک می کرد. 
پیام ایــن فیلم این بود که با وجود 
مشکلات بســیار برای زنان ورزشکار 
 اگــر چیــزی را بخواهیــم، شــدنی 

است.
کاپیتــان تیــم ملی هاکــی یادآور 
شــد: ما بــا مربیگــری کاوه صدقی از 
هیچی همه چیز ســاختیم و این مستند 
متضاد آن شــخصیتی است که از مردان 

در جامعه نشــان می دهند زیرا پدر، 
برادر و همســر حامی را در این فیلم 
می بینیــد که بازیکنان با حمایت آنان 

به موفقیت رسیده اند و بعد از دو 
ســال هنوز طعم شیرین 

آن مــدال باقی مانده 
است. 

تیم  حتمــا 
ملــی هاکی روی 
موفقیت های  یخ 
در  را  زیــادی 
آینــده کســب 

می کند.

گروه ورزشي - به گفته سرپرست 
فدراسیون پزشکی ورزشی، درخواست 
مســئولان چهار رشــته برای آغاز به کار 
فعالیــت ها و برنامه های شــان همراه با 
پروتکل های تدوین شــده برای آنها به 

وزارت بهداشت ارسال شده است.
اوایل شــهریورماه ســتاد مقابله با 
کرونا در ورزش بر اســاس درخواست 
هــای مطرح شــده و بررســی صورت 
گرفته بر روی وضعیت رشــته ها، مقرر 
کــرد که اردوی تیم های ملی در رشــته 
های بوکس، کشــتی، تکواندو و ووشو با 
حداقــل نفرات و با رعایت پروتکل های 
بهداشتی آغاز شــود. همزمان این ستاد 
برای برگزاری مســابقات باشگاهی در 
رشــته های والیبال، تالو، پومسه، تنیس 
و دوومیدانــی نیز مجــوز لازم را با قید 
کــردن رعایت پروتکل های بهداشــتی 

صادر کرد.
بــه گفته سرپرســت فدراســیون 
پزشکی ورزشی بعد از تصمیم گیری در 
رابطه با این رشــته ها، درخواست هایی 
دیگر از سوی برخی رشته ها و برای آغاز 
به کار اردوها و برنامه های شان در اختیار 

این فدراسیون قرار گرفته است. بررسی 
در مــورد این درخواســت ها تا وزارت 
بهداشــت پیش رفته اما هنــوز به نتیجه 

قطعی و قابل اتکایی نرسیده است.
محمد اسد مســجدی در گفتگو با 
خبرنگار مهر در ایــن زمینه گفت: برای 
طرح درخواســت از ســوی فدراسیون 
های ورزشــی و در رابطه با فعالیت ها و 
از ســرگیری آنها هیچ محدودیتی وجود 

ندارد. منتهی این درخواست ها بر اساس 
پروتکل های بهداشتی ویژه همان رشته 
بررسی و در مورد آنها تصمیم گیری می 

شود.
وی ادامه داد: مســئولان فدراسیون 
ها در رشــته های مختلف پروتکل های 
بهداشــتی برای پیگیری برنامه های خود 
در دوران کرونــا را از کمیتــه بین المللی 
المپیک )IOC( یا فدراسیون جهانی خود 

می گیرند یا اینکه بر اســاس آنها اقدام به 
تدوین پروتکلی ویژه خود می کنند. این 
پروتکل ها پس از ارسال برای فدراسیون 
پزشــکی ورزشی، توســط کارشناسان 
مــا چک کاری و در صــورت نیاز ادیت 
می شــوند تا آماده ارســال برای وزارت 

بهداشت شوند.
پزشکی  فدراســیون  سرپرســت 
ورزشــی تاکید کــرد: در ایــن مرحله 
کارشناســان مربوطه بر اســاس شرایط 
کرونــا، رشــته مــورد نظــر و پروتکل 
پیشــنهادی برای آن و همچنین اطمینان 
از اینکه فدراســیون پزشکی ورزشی هم 
نظارت لازم را دارد، در مورد درخواست 
های مطرح شــده رای به برگزاری اردو، 
اردو و مســابقه، اردو، مســابقه و لیگ یا 

اردو، مسابقه، لیگ و اعزام می دهند.
وی تاکیــد کرد: بوکس، کشــتی، 
تکواندو و ووشــو، والیبال، تالو، پومسه، 
تنیس و دوومیدانــی که مجوز برگزاری 
اردوی ملی یا مســابقات باشگاهی برای 
آنها صادر شــده، این مراحل را پشــت 
ســر گذاشــته اند. در حــال حاضر هم 
درخواســت برخی دیگر از رشته ها در 

دست بررسی است.
بــه گفته سرپرســت فدراســیون 
پزشکی ورزشی هندبال، هاکی، بسکتبال 
و فوتسال رشته هایی هستند که مسئولان 
شــان متقاضی کســب مجوز برای آغاز 
به کار در ســطح ملی یا باشــگاهی بوده 
اند. درخواست این فدراسیون ها همراه 
با پروتکل های پیشــنهادی برای آنها در 
اختیار وزارت بهداشــت قرار گرفته اما 
هنوز از سوی این وزارتخانه پاسخی ارائه 

نشده است.
مسجدی تصریح کرد: پیش از ایام 
تاسوعا و عاشورای حسینی، طی مکاتبه 
با فدراســیون ها از آنها خواستیم چنانچه 
متقاضی از ســرگیری فعالیت های شان 
در ســطح باشــگاهی یا ملی هستند، 
درخواســت خود را همراه با پروتکل 
های بهداشتی لازم به صورت مکتوب 

در اختیار فدراســیون پزشکی ورزشی 
قرار دهند. تعدادی درخواست به دست 
مان رسیده است. آنها را بررسی می کنیم 
سپس به وزارت بهداشت ارسال می کنیم 
تا بتوانیم در مورد آنها نتیجه گیری نهایی 

داشته باشیم.

علاج واقعه قبل از وقوع باید کرد؛

قابل توجه کیشوندان محترم
بولینگ مریم با رعایت ضوابط شورای سلامت جزیره همه روزه از ساعت 10 صبح یکسر ه باز است

گــروه ورزشــي - در شــرایطی 
هنوز تکلیف مدیــران و افراد متخلف در 
قرارداد سرمربی پیشــین تیم ملی فوتبال 
ایران مشــخص نشده و پیگیری نهادهای 
نظارتــی و امنیتی برای مشــخص کردن 
زوایای جدید این قــرارداد »فاجعه« ادامه 

دارد، برخی مدیران باشــگاه ها با بازیکنان 
نه چندان تاثیرگذار و مطرح قراردادهای ۱۰ 

میلیارد تومانی منعقد می کنند.
با شروع فصل نقل و انتقالات برخی 
بازیکنان برای فصل بیســتم لیگ برتر پای 
میز مذاکره رفته اند و پیشنهادهای میلیاردی 

را به مدیــران ارائه داده انــد که خارج از 
تصــور خیلی از مردم اســت و با واقعیت 
های زندگی آنها تفاوت بسیار زیادی دارد.
تعداد زیــادی از بازیکنان نه چندان 
مطــرح و کم تاثیر بــرای تمدید و یا عقد 
قــرارداد جدید رقم های بالای ۵ میلیارد و 

حتی ۱۰ میلیارد تومان به مدیران باشگاه ها 
ارائه داده اند و متاسفانه برخی مدیران نیز به 

این خواسته آنها تن داده اند. 
پیشــنهادات ۱۰ میلیــارد تومانــی 
بازیکنان به باشگاه ها در شرایطی صورت 
گرفته کــه فوتبال ایــران در حال حاضر 

بازیکن »ستاره«ای ندارد که بتواند در نتیجه 
گرفتن یک تیم تاثیرگذار  باشد و اکثر آنها 
فوتبالیست هایی معمولی هستند و با نسل 
های گذشــته تفاوت فنی زیادی هم دارند 
اما رقم هایی که پیشــنهاد می دهند در حد 
فوتبالیست های بزرگ و تاثیرگذار  است. 
وزارت ورزش و نهادهای نظارتی و 
امنیتی که این روزها درگیر پرونده فاجعه 
قرارداد مارک ویلموتس هســتند اگر می 
خواهنــد این پرونده به نوع دیگری تکرار 
نشــود، الان زمانی است که باید از خواب 
بیدار شــوند و به این قراردادها ورود کنند 
و با نظــارت دقیق بــر روی عقد قرارداد 
بازیکنان با باشــگاه ها اجازه ندهند برای 

حدود ۹ ماها بازی یک فوتبالیســت)یک 
فصل فوتبالی( ۱۰ میلیارد تومان به او داده 

شود.
اگــر می خواهند چند مــاه دیگر به 
پرونــده مدیران نالایــق و کارنابلد ورود 
نکنند و کمیته بررســی پرونده تشــکیل 
ندهند و مدیــران را به دادســرا و دادگاه 
احضار نکنند، همیــن حالا و قبل از آنکه 
ایــن قراردادها به امضا نهایی برســد باید 
ورود کننــد و اجازه ندهند چنین رقم های 

سرسام آوری به بازیکنان داده شود. 
در شــرایط اقتصادی که مردم با آن 
دســت به گریبان هستند و متوسط حقوق 
کارگران و کارمندان حدود ۲ میلیون تومان 

اســت و در خوش بینانه ترین حالت 
سالی ۵۰ میلیون تومان درآمد ندارند، 
چه دلیلی دارد که یک فوتبالیســت 
برای هفتــه ای دو بازی که مجموع 
بازی هایش بــه ۵۰ بازی ۹۰ دقیقه 
ای هم نمی رســد ۱۰ میلیارد تومان 

دریافت کند؟
 درحالی که پرونده قرارداد فاجعه مارک ویلموتس هنوز باز است و وزارت ورزش و نهادهای نظارتی به آن ورود کرده اند،

 برخی فوتبالیست های درجه دوم ایرانی قراردادهای میلیاردی می بندند!

 قراردادها ۱۰ میلیاردی شد
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مسی با بزرگترین پیشنهاد 
تاریخ فوتبال موافقت کرد
گروه ورزشي - »لیونل مسی« به پیشنهاد ۷۰۰ میلیون یورویی 

گروه فوتبال سیتی پاسخ مثبت داده است.
از شــهر منچستر و آخرین شــنیده ها به گوش می رسد که کاپیتان 

بارسلونا با گروه فوتبال سیتی به توافق رسیده است.
مسی هنوز به صورت رسمی بارسا را ترک نکرده اما 
او قبــلا تصمیم خود را مبنی بر جدایی از آبی اناری ها 

گرفته است.
گفته می شــود این ســتاره ۳۳ ســاله با یک 
قرارداد پنج ســاله که طرفیــن آن گروه فوتبال 
ســیتی، مالک باشــگاه منچسترسیتی و باشگاه 
نیویورک سیتی هســتند به توافق رسیده است. 

ارزش این قرارداد ۷۰۰ میلیون یورو است.  
نحوه اجــرای این قــرارداد بزرگ به 
این شــکل اســت که ابتدا مسی سه سال در 
تیم منچسترســیتی بازی می کنــد و پس از 
 آن بایــد برای باشــگاه نیویورک ســیتی به 

میدان رود.
با این حال باشــگاه بارسلونا هنوز امیدوار 
اســت که در ملاقات حضوری با مسی، قرارداد او را 

تا ۲ سال دیگر تمدید کند.

ادامه از صفحه 3 -  بحران سیاســت گذاری امروز ما 
ربطی به شهادت رجایی ندارد، بعد از شهادت ایشان بحران 
سیاست گذاری به این مفهوم که شما می گویید نداشتیم و شاید 
بحران سیاســت گذاری ما عمدتا از دوره آقای احمدی نژاد 
آغاز شــد. آقای مهندس موسوی و دولتش، مرحوم هاشمی 
و دولتــش و آقای خاتمی و دولتش مشــکلات چندانی در 
سیاست گذاری ها نداشــتند. بحران سیاست گذاری عمدتا 
از زمان آقای احمدی نژاد شــروع شــد کــه ترکش های آن 
به دولت آقای روحانی هم رســید و به نظر من بســیاری از 
مشکلات دولت امروز آقای روحانی معلول اثرات تداوم آن 
سیاست گذاری هاست. راه خروج از این بحران ها، همان طور 
کــه بارها در مصاحبه هــای مفصل در این مــورد گفته ام، 

به کاربردن عقل و تدبیر است و بس.
به مســائل روز هم بپردازیم؛ به نظر می رسد 
دولتمردان ایران در انتظار نتیجه انتخابات آمریکا 
هســتند، به نظر شــما به عنوان کسی که فعالیت 
و پیشــینه سیاســی دارد، این امر تأثیری در لغو 

تحریم ها خواهد داشت؟

طبیعی است که اگر دموکرات ها پیروز شوند سیاست های 
آمریکا به طورکلی تغییر می کند و احتمالا به برجام بازمی گردند 
و بدیهی است که تحریم ها برداشته خواهد شد. اما اگر آقای 
ترامپ دوباره رئیس جمهور شــود، آینده برایم چندان قابل 
پیش بینی نیست. بسیاری از مواضع فعلی آقای ترامپ برای 
کسب رأی در دور دوم است و روی تصمیم گیری های بعدی 
او نمی توان حساب کرد و خلاصه ایشان پیش بینی پذیر نیست.  
بــه نظر من تقریبا هیچ یــک از کارهایی که ترامپ تا به حال 
انجام داده در جهت منافع ملی آمریکا نبوده و عمدتا به دنبال 
منافع شــخصی است؛ البته ممکن است حرف هایی بزند که 
خوشــایند توده عوام آمریکایی باشد؛ برای مثال، شعارهای 
پوپولیســتی نظیر دیوارکشــی در مرز مکزیــک یا خروج 
نیروهای آمریکایی از خاورمیانه برای جلوگیری از فشــار به 
مالیات دهندگان آمریکایی که خوشایند توده مردم آمریکاست. 
حال چقدر امکان تحقق چنین شعارهایی هست یا چقدر در 
جهت عملی کردن آن شــعارها گام برمی دارد، بحث دیگری 
است.  من هیچ ارتباطی با مسئولان ایران ندارم، حتی با آقای 
روحانی. البته بعضا هم به حق از او دفاع می کنم و بســیاری 

از انتقادهای دوستان اصلاح طلب به ایشان را تأیید نمی کنم.  
پس از آغاز ریاست جمهوری ایشان، تنها دو بار در دو جلسه 
عمومی در خدمتشان بوده ام و طبعا مواضع مسئولان و حتی 
آقای روحانی را در این زمینه نمی دانم ولی معتقدم تندروهای 
داخلی علی القاعده باید از انتخاب مجدد ترامپ خوشــحال 
شوند و علاقه ای به روی کارآمدن یک دولت معتدل در آمریکا 
نداشته باشند چراکه به سیاست های ماجراجویانه آنان لطمه 

می زند.
ایران می تواند در انتخابــات آمریکا تأثیری 

داشته باشد؟
ممکن اســت خودمان تصور کنیم که نقش داریم ولی 
من بعید می دانم؛ چون مسئله ایران در حال حاضر مسئله حیاتی 
و اساســی برای رأی دهنده آمریکایی نیســت.  حال آنکه در 
انتخابات هم زمان با گروگان گیری آمریکایی ها، ایران نقش 
تعیین کننده ای داشــت و چنانچه چهار شرط مجلس زودتر 
تصویب و به دولت ابلاغ می شد شاید کارتر به جای ریگان در 
کاخ سفید بود. واقعیت این است که امکانی برای تأثیرگذاری 

بر انتخابات آمریکا نداریم.

بهزاد نبوی فعال سیاسی اصلاح طلب: 

فساد اقتصادی درد همه نهضت هایی است که
 به نظام تبدیل می شوند 


